
 

VERSLAG 11 JAN 2023 
 

Algemene ledenvergadering VVVGFPI 
 
 
 

1) Opening vergadering; 
a) Welkom. 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom in de filmzaal en is blij na de 
Corona-periode weer fysiek bijeen te kunnen zijn.  

b) Mededelingen voorzitter. 
i) Voorzitter staat stil bij de overleden leden o.a. Genmaj Hemmes en Harry 

Vleeming (Vz VOSIB) gevolgd door een moment stilte. 
ii) Er zijn 26 stemgerechtigde leden aanwezig, 77 leden hebben via een 

stemformulier gereageerd. Het aantal is minder dan tijdens de Corona-
periode, maar stemt het bestuur tevreden. Het totaal aantal stemmen 
bedraagt 103; dat is meer dan 20% van de stemgerechtigden. 

iii) Het bestuur is blij dat in 2022 weer een groot aantal activiteiten kon worden 
georganiseerd (o.a. diverse reünies, Veteranendag en de toertocht). 
Andere activiteiten werden vanwege de leeftijd van de doelgroep beëindigt: 
Nederlands Nieuw Guinea (1962) en reünie/bingo Parade-eenheid VOSIB. 
Vraagt wel aandacht voor het detachement NLVD (de tent is wel goed 
gevuld) en geeft aan dat deelname laagdrempelig is door het aanbieden 
van een polo door de vereniging, waarin deelgenomen kan worden. 

iv) Voorzitter meldt, na de viering van haar 75-jarig bestaan, de officiële 
opheffing van de VOSKNBPI in 2022. De Vereniging Veteranen Vredes-
missies GFPI en VOSIB zijn al in 2010 in de Vereniging Van Veteranen 
GFPI opgegaan. De VVVGFPI neemt alle bijbehorende bestuurstaken en 
verantwoordelijkheden VOSKNBPI voor haar (nog actieve) leden over. 
 

2) Ingekomen stukken:  
Regimentscommandant Niels Verhoef heeft het bestuur verzocht om de fuseliers 
uitgezonden op een buitenlandse missie, die geen veteranenstatus oplevert, toch 
een plaats te geven in de VVVGFPI. Dit biedt hen een “plaats in de herberg” en 
biedt de mogelijkheid om op termijn activiteiten (lotgenotencontact) te kunnen 
organiseren. Regimentskapitein Adriaan Vughts geeft een mondelinge toelichting. 
Besluit ALV: de aanwezige leden zijn het unaniem eens met verzoek tot het 
onderbrengen van deze fuseliers in de VVVGFPI. Het bestuur krijgt opdracht 
om dit te verwerken in de nieuwe statuten (punt 6.). 
 

3) Mededelingen secretaris: 
a) Algemeen; 

De secretaris legt uit dat de belangrijkste inspanningen liggen op de meer 
jaren onderzoeken (MJO) Nederlands-Indië en inzet in Afghanistan (2001 – 
2021) en de nieuwe infraplannen Mindef (m.n. nieuwbouw en mogelijk 
afstoten “oude” infra zoals de Regimentsmess Congleton en het museum 
GFPI die niet voldoen aan de - toekomstige - milieueisen). Hier wordt 
gezamenlijk opgetrokken in het Veteranenplatform en het Gemeenschappelijk 
Overleg Regimenten en Korpsen Koninklijke Landmacht. 



 

 
 

 
b) Jaarverslag VVVGFPI 2021 en 2022. 

Er zijn geen vragen over het verslag. 
 

4) Mededelingen penningmeester: 
a) Algemeen;  

De penningmeester is tevreden over de financiële gezondheid van de 
vereniging en het feit dat de voorzitter vanochtend namens de leden VVVGFPI 
een cheque van € 1500 mocht aanbieden aan de Stichting Steunfonds 
Prinses Irene en Generaal Noothoven Van Goor Fonds. 

b) Toelichting jaarverslag 2021 en 2022; 
De penningmeester geeft een korte toelichting op de inkomsten en uitgaven 
en legt uit dat de Oud-strijders Irene Brigade en Indiëbataljons geen 
contributie hoeven te betalen (krijgen wel de Vaandeldrager). 
De ALV besluit dat de km-vergoeding VVVGFPI - gelijk blijft aan de km-
vergoeding door Mindef en - wordt verhoogd naar € 0,21. 

c) Kascontrolecommissie (KCC); 
i) Verslag KCC over verenigingsjaar 2021 en 2022. 

De KCC (Henk Laurens en Frans van Hoof) lichten de wijze en uitkomst 
van hun bevindingen toe en vragen de leden om het bestuur te 
dechargeren over beide boekjaren.  
Stemming boekjaar 2021: voor 93, bezwaar 2, onthouding 8. 
Stemming boekjaar 2022: voor 92, bezwaar 3, onthouding 8. 
Noot: er zijn geen argumenten aangegeven door de bezwaarmakers. 
Het bestuur wordt hiermee gedechargeerd. 

ii) Verkiezing KCC over verenigingsjaar 2023. 
Henk Laurens wordt bedankt voor zijn inzet. Frans van Hoof blijft nog één 
jaar en wordt bijgestaan door Fred Dijkhuizen en Stefan Meppelink. 

d) Contributie. 
De penningmeester/bestuur stelt voor de huidige contributie te handhaven. 
 

5) Bestuursverkiezing: 
a) Aftredend statutair conform het schema van aftreden en herkiesbaar; 

i) Henk de Boer   Vicevoorzitter 
Stemming: voor 100, bezwaar 1, onthouding 2 en wordt herkozen. 

ii) Andy van Dijk   Secretaris 
Stemming: voor 101, bezwaar 1, onthouding 1 en wordt herkozen. 

iii) Arjan Luijten   Lid ISAF/MINUSMA en VOSIB 
Stemming: voor 101, bezwaar 1, onthouding 1 en wordt herkozen. 

b) Aftredend statutair conform het schema van aftreden en niet herkiesbaar; 
i) Niemand. 

c) Afgetreden; 
i) Nicole Hooft   Lid VOSIB (in ALV 2022 al vervangen) 
ii) Bart Spijkers    Lid IFOR/SFOR. 

Voorzitter bedankt beiden nogmaals voor hun inzet.   
d) Kandidaat leden; 

i) Joris Joosten    Lid ISAF  
Stemming: voor 101, bezwaar 1, onthouding 1 en wordt gekozen. 



 

 
 

De voorzitter heet Joris van harte welkom binnen het bestuur en wenst 
hem veel plezier en succes.    
 

6) Voorstel/stemming statutenwijziging VVVGFPI. 
Secretaris legt uit dat de oude statuten (2010) aan vervanging toe waren door de 
invoering van de Wet bestuur en toezicht rechtspersonen (Wbtr) in 2021 en aan 
een update (digitalisering, stemmen via e-mail etc.). Tevens zegt hij toe het 
besluit van de leden uit punt 2. in deze wijziging te verwerken. 
Stemming: voor 99, bezwaar 0, onthouding 4. 
Het voorstel tot wijziging is daarmee aangenomen. 
 

7) Voorstel/stemming “Regeling ERKENNING en WAARDERING VVVGFPI”. 
Secretaris legt uit dat het vreemd was dat een vereniging die “Erkenning en 
Waardering” in haar doelstelling heeft staan, daar zelf geen invulling aan gaf en 
dat er werd meegelift op de Gouden Fuseliersspeld (Vereniging van Officieren). 
Stemming: voor 100, bezwaar 0, onthouding 3. 
Het voorstel is daarmee aangenomen. 
De voorzitter reikt hierna de eerste Erepenning VVVGFPI uit aan Corné Brands 
die in 2018 al eens “minder officieel” was gewaardeerd. Een luid applaus van de 
aanwezige leden accentueerde het belang van erkennen en waarderen en de 
waardering voor Corné vanwege zijn verdiensten en inzet voor onze veteranen.  
 

8) Rondvraag. 
Er waren geen vragen voor de rondvraag 
 

9) Afsluiting vergadering. 
De voorzitter dankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng en wenst allen 
een gezellige voortzetting van de Regimentsjaardag 2023. 


